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wo j. ilazo vieZ' posiedzenia Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu,

ktore odbylo sie w dniu 22 stycznia 2014 roku

o godzinie 1630 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich
zebranych Przewodniczacy Arkadiusz Werelich (lista obecnosci stanowi
zalacznik nr 1 do protokolu),
Porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Organizacja letniego i zimowego wypoczynku dzieci i rnlodziezy na

terenie Miasta Marki.
5. Budowa nowej siedziby dla Gimnazjum nr 1 w Markach - monitorowanie

przebiegu inwestycji.
6. Sprawy rozne.
7. Zakonczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Nie zgloszono zadnych wniosk6w.

Pkt 4. Organizacja letniego i zimowego wypoczynku dzieci i mlodzieZy na
terenie Miasta Marki.

Na posiedzenie komisji zaproszono Pania Ewe Motyczynska Pelnomocnika
Bunnistrza do spraw rozwiazywania problernow alkoholowych
przeciwdzialania narkomanii.

Pani Ewa Motyczynska omowila realizacje letniego i zimowego wypoczynku
dzieci i mlodziezy realizowanego w Markach.
Pani Pelnornocnik poinformowala m.in. 0 tym, iz; akcja zima w miescie
analogicznie do lat ubieglych miasto zabezpieczylo srodki w ramach realizacji
gminnego programu profilaktyki i rozwiazywania problemow alkoholowych
oraz przeciwdzialaniu narkomanii, czyli srodki profilaktyczne i w ramach tych
srodkow przewidziane sa tak jak w ubieglym roku srodki w wysokosci 30 tys zl
tj. 4320 zl dla kazdej plac6wki co nam zabezpiecza 120 godzin zajec dla
uczni6w z wynagrodzeniem proponowanym za prowadzenie zajec w wysokosci
30 zl brutto za godzine; analogicznie do lat ubieglych bedzie ogloszony konkurs
dla swietlic srodowiskowych i innych organizacji, kt6re prowadza pozalekcyjne
zajecia sportowe z programem profilaktycznym, bo tylko na takie dzialania
mozemy wydatkowac te srodki i dodatkowo w ubieglym roku wdrozylismy po
raz pierwszy akcje Lato w rniescie, na ktora przeznaczylismy po 4 tys zl dla



szkoly z tego wykorzystano 18 tys 150 zl i rowniez w tym roku taka akcje
bedziemy chcieli powtorzyc,

W dalszej dyskusji udzial wzieli m.in.; radna Maria Przybysz - Piwko; radna
Danuta Stefaniak; radny Grzegorz Chwiloc - Filoc; radny Tadeusz Sklodowski;
radna Izabela Brzezinska; Burmistrz Janusz Werczynski; Pani Ewa
Motyczynska.

Pkt 5. Budowa nowej siedziby dla Gimnazjum nr 1 w Markach 
monitorowanie przebiegu inwestvcii.

Na posiedzenie komisji przybyl Pan Michal Woznicki Prezes Spolki Mareckie
Inwestycje Miejskie Spolka z 0.0.

Przewodniczacy Komisji przywital Pana Michala Woznickiego na posiedzeniu
komisji oraz przypomnial, iz Pan Prezes przekazal wszystkim radnym za
posrednictwern Biura Rady Miasta Inforrnacje na temat aktualnego stanu prac w
zwiazku z budowa Zespolu Szk61 wraz z kompleksem sportowo rekreacyjnym
na ul. Wsp61nej w Markach. Pismo stanowi zalacznik nr 2.

Pan Michal Woznicki poinformowal m.in., iz: zostala wydana decyzja 0

wylaczeniu z produkcji lesnej, te braki, kt6re byly zglaszane przez Generalna
Dyrekcje Las6w Panstwowych zostaly uzupelnione; mamy calosc dokumentacji
konieczna do uzyskania pozwolenia na budowe; co do pozostalych prac
projektowych jestesmy w trakcie oceniania projektu wykonawczego, w kt6rym
pr6bujemy ocenic efekt energetyczny; 21 grudnia 2013 roku otwarty zostal
nab6r wniosk6w w ramach programu LEMUR, dokumentem, kt6ry nas
upowaznia, aby brae udzial w tym programie jest prawomocne pozwolenie na
budowe; bedziemy skladac dwa wnioski 0 prace projektowe i 0 dofinansowanie
budowy; bedziemy skladac wniosek od strony gimnazjum nie od strony
starostwa; starostwo bedzie musialo zlozyc sw6j wniosek; banki nie chetnie
chca udzielac dlugoterminowego finansowania inwestycji.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; Prezes Michal Woznicki, Burmistrz Janusz
Werczynski, radna Agnieszka Luzynska, radny Arkadiusz Werelich, radny
Tadeusz Sklodowski, radny Pawel Pniewski, radny Grzegorz Miechowicz.

Pkt 7. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Komisj i poinformowal, iz wplynelo pismo od Burmistrza
Janusza Werczynskiego z dnia 17 stycznia 2014 roku nawiazujacedo pisma
Pani Malgorzaty Puzio - Miekus z dnia 2 grudnia 2013 roku w sprawie decyzji
podejmowanych przez Dyrektora Mareckiego Osrodka Kultury. Pismo stanowi
zalacznik nr 3.
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Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz nie widzi zadnych
nieprawidlowosci w dzialaniu Pani Dyrektor Mareckiego Osrodka Kultury.

Radny Michal Jaroch zwrocil sie z pytaniem czy w Komisja Oswiaty zajmie sie
rozpatrzeniem niniejszej skargi i w zwiazku, z czym przygotuje odpowiednia
opinie dla Rady Miasta Marki.

Przewodniczacy Komisji oczekuje od Przewodniczacego Rady Miasta dekretacji
na odpowiednia komisje Rady Miasta Marki.

Przewodniczacy Komisji zwrocil uwage na temat zwiazany z budowa progow
zwalniajacych przy ul. Zeromskiego w Markach.

Radny Pawel Pniewski poruszyl kwestie dot. budowy chodnika przy ul.
Zeromskiego od strony ul. Sosnowej.

Radna Maria Przybysz - Piwko poinformowala, iz 2 lutego 2014 roku
planowana jest pielgrzymka samorzadowcow na Jasna Gory.

Pkt 8. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1820 Przewodniczacy Arkadiusz Werelich zamknal posiedzenie
Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu.

protokolowala
Przewodniczacy Komisji
Oswiaty, Kultury i Sportu
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